
Initiativärende till Kulturnämndens sammanträde 2023 05 15: 

Återrapportera kulturfonden 
Efter valet 2014 lyckades den gamla borgerliga alliansen i Borås (M+KD+C+L) med hjälp av SD få 
igenom sitt alternativa budgetförslag för 2015. Det ledde bland annat till att Kulturnämnden fick i 
uppdrag att inrätta en kulturfond, till vilken privatpersoner skulle kunna ge bidrag för att utveckla 
stadens kulturliv. Vänsterpartiet var med i dåvarande minoritetsstyre och inrättade fonden enligt 
uppdrag, med tillägget att fonden skulle användas till progressiv kulturutveckling för Borås museum. 
Därefter var olyckan framme och Vänsterpartiet fick tyvärr lämna nämnden efter valet 2018. 

Under föregående mandatperiod har Vänsterpartiet i Kommunfullmäktige vid två tillfällen ställt 
frågor om kulturfonden till dåvarande ordföranden i Kulturnämnden, avseende var man kan hitta 
information om fonden samt om insamlade medel har använts till någonting. Vid första tillfället 
hösten 2018 lovade ordföranden att ett swish-nummer snart skulle komma upp på Borås stads 
hemsida. Vid andra tillfället hösten 2022 hade fortfarande ingen information kommit upp på 
hemsidan, men däremot skulle det finnas en skylt i Ramnaparken. Detta visades vid kontroll av Borås 
Tidning inte stämma. 

Vänsterpartiet är nu tillbaka i Kulturnämnden och kan därmed använda initiativrätten snarare än att 
behöva kalla ordföranden till kommunfullmäktige för att besvara frågor om exempelvis fonden. 

 

Med hänvisning till ovanstående föreslår Vänsterpartiet: 

- Att Kulturnämnden får en rapport om kulturfonden avseende insamlade medel, användning 
och så vidare 

 

För Vänsterpartiet i Kulturnämnden 

Peter Wiberg och Linda Johansson 

 


